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 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
referat fra bestyrelsesmøde den 
3.8.2020  
 

Dagsorden godkendt og referat fra seneste møde 
godkendt og underskrevet. 

2. Konstituering af bestyrelsen – 
næstformand og sekretær 

Lisbeth fortsætter som næstformand og Kirsten S. 
fortsætter som sekretær. 

3. Orientering 
 

Der er givet besked til Claus, at vi accepterer tilbud på 
gennemgang af vinduer. 

4. Evaluering ordinært 
afdelingsmøde den 24. august 
2020 
 

Der var desværre ikke så mange deltagere – i alt 17 incl. 
bestyrelsesmedlemmerne. Vi regner med, at det nok 
var p.g.a. corona. 
Der var lidt diskussion omkring indkøbsvognene. Det er 
positivt, at andre også er irriteret over, at der står 
indkøbsvogne i vores område. 
2 nye forslag vedr. vores husorden blev vedtaget. 
Revideret husorden, også med diverse ændringer pga. 
det ændrede pedelsamarbejde, sendes ud sammen med 
referat fra afdelingsmødet. 
Alle på valg blev genvalgt. 
Ellers ikke yderligere bemærkninger til mødet. 
 

5. Opstilling af pakkeboks 
 

Det er et tilbud til os, som vi godt kan sige nej til. Vi kan 
altid med relativ kort varsel få en pakkeboks stillet op.  
Boksene vil evt. kunne bruges af kontoret, når der skal 
afleveres f.eks. nøgler eller lign. til den enkelte beboer. 
VI siger nej til boksen indtil videre. 
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6. Håndtering af farligt affald 
 

Det er pedellerne, der har rejst spørgsmålet. 
De gemmer farligt affald, og når de har en vis mængde, 
ringer de efter Miljøbilen for at få det hentet. De 
foreslår, at der laves en luge, hvor man kan sætte sit 
farlige affald, og vi på den måde kan komme af med den 
type affald på lovlig vis. 
Det synes vi, er en rigtig god ide. 
 

7. Robotplæneklippere 
 

Der bliver indkøbt robotplæneklippere til vores 
græsplæner, og de bliver installeret i den nærmeste 
fremtid. 
Der er lavet en plan for installationen. Ulemperne ved 
planen har de fra kontoret forbehold for. KN har givet 
udtryk for, at vi nok ikke bliver helt tilfreds med planen. 
Planen går ud på, at vi skal have 5 robotplæneklippere, 
og der er 7 blokke. Det kræver, for at det hænger 
sammen, at der skal være tre steder, hvor robotterne 
skal køre over gangfliserne Der er kalkuleret med, at 
plæneklipperne kun skal køre inden for almindelig 
arbejdstid.  
Det er bestyrelsens holdning, at det ikke duer med kun 
5 robotter. 
 

8. Renovering af gårde 
 

Intet nyt p.t. 
Anna ønsker, at vi skal ud og kigge på forskellige gårde 
som inspiration. 
Til næste møde samler KN det sammen, som vi indtil nu 
har i forhold til projektet. 
 

9. Aktivitetsudvalget 

 

Udvalget har indtil videre aflyst alle arrangementer, 
indtil Sundhedsmyndighederne afblæser coronakrisen. 
Der er hængt opslag op i alle opgange, at 
arrangementerne er aflyst. 

10. Eventuelt 
 

Der er på et tidspunkt blevet spraymalet på vores 
vaskeplads, både på betongulvet og på muren ved siden 
af. Dette er naturligvis ikke tilladt! Vi kender bilen og 
nummerpladen, så vi gør forsøg på at finde ejeren. 

 
 


